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خبر و مصاحبه

 خبر کیومرث هاشمی در خصوص 
کمک داور ویدیویی

 لیگ بیست و چهارم فعلاً با
VAR  2 دستگاه

کیومرث هاشـــمی، وزیـــر ورزش و جوانان دیـــروز درباره 
VAR در فصـــل جدیـــد  آخریـــن وضعیـــت سیســـتم 
رقابت هـــای لیگ برتر فوتبال گفـــت: »۱۱۰ میلیارد تومان 
برای VAR تأمین اعتبار و ســـه ماه گذشـــته 2 دســـتگاه 
وارد شـــد و بازی های استقلال و پرســـپولیس و تعدادی 
از بازی هـــای تیـــم ملی بـــا آن برگزار شـــد. قطعـــاً فصل 
جدیـــد رقابت هـــای لیـــگ برتر فوتبـــال بـــا VAR برگزار 
خواهـــد شـــد.« وزیـــر ورزش در حالی چنیـــن خبری را 
اعلام کرد که قـــرار بر این بود تا تمامی مســـابقات لیگ 
برتر با سیســـتم کمک داور ویدیویی برگزار شـــود و حالا 
براســـاس صحبت هـــای وزیر ورزش به نظر می رســـد که 
در فصـــل پیش رو تنها چند بـــازی آن هم بازی های مهم 
بـــا VAR برگزار خواهد شـــد، دقیقاً هماننـــد اتفاقی که 
در فصل گذشـــته افتاد و تنها دیدار تیم های اســـتقلال 

و پرســـپولیس در دربی ۱۰3 با VAR برگزار شـــد.

تمدید قرارداد سرمربی تیم ملی فوتسال

شمسایی: با استخدام  مربی خارجی 
بیت المال را هدر نمی دهیم

 تیـــم ملی فوتســـال کشـــورمان در روزهـــای پایانی 
فروردیـــن ۱4۰3 در رقابت هـــای جـــام ملت هـــای 
آســـیا 2۰24 شـــرکت کرد و برای ســـیزدهمین بار بر 

بام فوتســـال قـــاره کهن ایســـتاد.
 تیم ملی فوتســـال در شـــرایطی به این مســـابقات 
اعـــزام شـــده بـــود کـــه مربیـــان تیـــم ملـــی هیچ 
قـــراردادی در ســـال جدید بـــا فدراســـیون فوتبال 
نداشـــتند و ایـــن موضـــوع باعث حواشـــی در تیم 

ملـــی شـــده بود.
 امـــا ســـرانجام طلســـم قراردادهـــای کادر فنی تیم 
ملـــی فوتســـال در روزهای اخیر شکســـت و قرارداد 
شمســـایی که به امضای مدیران فدراسیون فوتبال 
رســـیده بود، توســـط ســـرمربی تیم ملی فوتســـال 
امضـــا شـــد. تیـــم ملـــی فوتســـال کشـــورمان جام 
جهانـــی 2۰24 را در پیش دارد، مســـابقاتی که از روز 
24 شـــهریور آغـــاز می شـــود و تیم ملی بـــا تیم های 
فرانســـه، ونزوئلا و گواتمالا همگروه اســـت. وحید 
شمسایی، ســـرمربی تیم ملی فوتسال در خصوص 
انتخـــاب بازیکنان تیم ملـــی گفـــت: »در دو هفته 
ابتدایـــی لیـــگ بازیکنـــان بـــزرگ توقعـــات لازم را 
بـــرآورده نکردنـــد. این بازیکنـــان بداننـــد تیم ملی 
جـــای اســـم نیســـت و این تلاش اســـت کـــه برای 

من مهم اســـت.«
او در مـــورد لژیونرهایـــی که بـــه لیگ بازگشـــتند و 
همچنیـــن انتخـــاب مربی خارجـــی افـــزود: »باید 
فشـــار را از ایـــن بازیکنـــان برداریـــم. بازیکنـــی که 
روبـــه روی ایـــن بازیکنان قـــرار می گیرد، صـــد برابر 

دارد. انگیزه 
 البتـــه لژیونرها وظیفـــه دارند با انگیزه بیشـــتر کار 
کننـــد. نمی خواهـــم پـــول بیت المـــال را به اســـم 
مربـــی خارجـــی دور بریزم. فدراســـیون بـــرای این 
کار کمـــال همکاری را داشـــت اما متأســـفانه آمدن 

مربـــی خارجی نهایی نشـــد.«

طارمی بالاتر از لائوتارو مارتینز

  ستاره ایرانی، اینتر را از میلان 
پیش انداخت

 حدود یـــک هفته از انتقال مهـــدی طارمی به اینتر 
می گـــذرد و در همین مدت کم، ســـوژه های زیادی 
از طارمـــی در رســـانه های مختلـــف ایـــران و ایتالیا 
منتشـــر شـــده اســـت، از تیزر معرفی ایـــن بازیکن 
که به دلیل اســـتفاده از نام خلیج همیشـــه فارس 
باعـــث اعتـــراض شـــرکت هواپیمایی قطر شـــد، تا 
درخشـــش در اولیـــن دیدار بـــا اینتر بـــا زدن گل و 

پاس گل مقابـــل لوگانو.
 حـــالا رســـانه گاتزتـــا دلواســـپورت در جدیدتریـــن 
مطلـــب خـــود به بهانـــه انتقـــال مهـــدی طارمی به 
اینتـــر و پیوســـتن آلـــوارو موراتـــا به میـــلان، تعداد 
گل زده خـــط حملـــه ایـــن دو تیم شـــهر میـــلان را 
مقایســـه کرده اســـت کـــه 25۱ گل مهـــدی طارمی، 
تعـــداد گل زده بازیکنـــان خـــط آتـــش نراتـــزوری را 
بـــه عدد 7۰3 گل رســـانده اســـت که فاصله بســـیار 
زیـــادی با روســـونری، کـــه در مجمـــوع بازیکنانش 
53۱ گل زده انـــد دارد. در گـــزارش رســـانه ایتالیایی 
آمده اســـت: »مهـــدی طارمـــی، ورودی جدید اینتر 
بـــا 25۱ گل کارنامه درخشـــانی دارد، در پشـــت ســـر 
او لائوتـــارو مارتینز بـــا ۱92، مارکـــو آرناتوویچ ۱75 و 
مارکوس تـــورام 85 گل به ثمر رســـانده اند. طارمی 
و آرناتوویـــچ بـــا تجربه بالای خود در سراســـر اروپا و 
تیم ملی قابل احترامشـــان، می تواننـــد به اینتر در 

فصـــل آینده کمـــک کنند.«

 فرشید ســـمیعی، مدیرعامل استقلال 
در حاشیه نشست بررسی چالش های 
اســـتادیوم آزادی برای میزبانی، اظهار 
داشت: »باشگاه اســـتقلال، استادیوم 
آزادی را به عنوان ورزشـــگاه شماره یک 
و ورزشـــگاه تختی را به عنوان ورزشگاه 
شـــماره 2 خود معرفی کرده است. باید 
دید آیا این ورزشـــگاه ها برای آغاز لیگ 
برتر و لیگ نخبگان آماده می شـــوند یا 
خیر. ممکن اســـت استادیوم  آزادی در 
زمان مقـــرر آمـــاده نشـــود و بازی های 
اســـتقلال در لیگ برتر و لیگ نخبگان 

دچار مشکل شود.«
او اضافـــه کـــرد: »قرار شـــد 2 باشـــگاه 
استقلال و پرســـپولیس به آماده سازی 
اســـتادیوم تختـــی کمک کننـــد تا این 
ورزشـــگاه بـــرای بـــازی اول اســـتقلال 
آماده شـــود. همچنیـــن قرار اســـت با 
کار و تـــلاش شـــبانه روزی، اســـتادیوم 
آزادی بـــرای لیگ برتـــر و لیگ نخبگان 
آمـــاده شـــود. امیدواریم بـــا همکاری و 
هماهنگـــی تمـــام اعضـــای کمیته ها و 
فدراسیون مشکلی برای برگزاری لیگ 

برتـــر و لیگ نخبگان نباشـــد.«

سمیعی: به آماده سازی تختی کمک می کنیمبادامکی: استادیوم آزادی مشکلات زیادی دارد

لیـــگ برتر فوتبـــال کشـــورمان در حالی 
هر ســـاله با حاشـــیه های زیـــادی همراه 
اســـت که ســـال گذشـــته این حاشیه ها 
بـــا وضـــع قانونی به نام ســـقف قـــرارداد 
بـــه اوج خـــود رســـید. این قانـــون فصل 
گذشـــته با تأییـــد اعضای هیأت رئیســـه 
اجرا شـــد کـــه البتـــه بـــا وجـــود تخطی 
چنـــد تیـــم از این قانـــون، فدراســـیون 
فوتبال تیم هـــای متخلف پرســـپولیس 

و ســـپاهان را جریمـــه نکرد.
هر چنـــد که ایـــن دو تیم با کســـر امتیاز 
مواجه شـــدند اما این کســـر امتیاز برای 
دو تیـــم در نهایـــت در نظر گرفته نشـــد 
تا فدراســـیون فوتبال ضعف خـــود را در 
خصـــوص پیـــروی از قانونی که توســـط 
خودش وضع شـــده، نشـــان دهد. البته 
موضوع به اینجا ختم نشـــد و در آستانه 
فصـــل بیســـت و چهـــارم هـــم کارگـــروه 
نظارت بر قراردادها دســـتورالعمل حاکم 
بر قراردادها و ســـقف بودجه باشـــگاه ها 

را اعلام کرد.
ایـــن کارگـــروه بـــرای فصـــل پیـــش رو 
دســـتورالعملی صـــادر کـــرد کـــه کســـر 
از  یکـــی  خارجـــی  بازیکنـــان  ســـهمیه 
دســـتورالعمل های کارگـــروه نظـــارت بر 
قراردادهـــا بـــود. براســـاس ایـــن قانون 
ســـهمیه بازیکنان خارجـــی از 5 بازیکن 
اروپایی و ۱ بازیکن آســـیایی به 4 بازیکن 
اروپایـــی و یک بازیکن آســـیایی محدود 
شـــد؛ موضوعی که با اعتـــراض برخی از 
تیم ها همراه بـــود. در آن مقطع اعضای 
ایـــن کارگـــروه در حالـــی بـــا قاطعیت در 
خصـــوص رد درخواســـت تیم هـــا بـــرای 
افزایش ســـهمیه خارجی صحبت کردند 
که دیروز اعلام شـــد ســـهمیه بازیکنان 
خارجـــی بـــه ۱+5 افزایش یافته اســـت.

 موضـــوع دیگـــر در خصـــوص دقایـــق 
بـــود کـــه  بازیکنـــان خارجـــی  حضـــور 
 ، طـــه بو مر لعمل  ا ســـتور د س  ســـا برا
بازیکنـــان باید 6۰ درصـــد از دقایق بازی 

را در زمیـــن مســـابقه باشـــند کـــه البته 
اعلام شـــد نفرات خارجی باید 6۰ درصد 
کل مســـابقات را بـــه زمیـــن برونـــد نـــه 
6۰ درصـــد دقایـــق بـــازی ! یکـــی دیگر از 
مـــواردی کـــه بـــا انتقـــاد تیم هـــا همراه 
بـــود، قـــرارداد یکســـاله بـــا بازیکنان 3۰ 
ســـال به بالا بود که در جلســـه کارگروه 
نظارت بـــر قراردادها اعلام شـــد قرارداد 
بازیکنـــان بـــالای 35 ســـال بـــه مـــدت 
یک ســـال تمدید شـــود. تغییـــر قوانین 
نشـــان دهنده ناتوانی مسئولان مربوطه 
در وضـــع قوانین و برخورد بـــا متخلفان 
اســـت. این در حالی اســـت کـــه تیم ها 
نفـــرات خـــود را بـــرای فصـــل پیـــش رو 
انتخـــاب و با این نفـــرات قـــرارداد امضا 
کردنـــد و حـــالا مشـــخص نیســـت کـــه 
تیم ها براســـاس تصمیم جدید کارگروه 
نظارت بـــر قراردادها در خصوص قرارداد 
بازیکنان بالای 3۰ ســـال چـــه کاری باید 

انجـــام دهند.

فدراســـیون فوتبال دیـــروز از عضویت امیر 
قلعه نویـــی در کمیته فنی خبـــر داد. این در 
حالی اســـت که مجید جلالی، پیشکسوت 
فوتبال کشـــورمان اواخر ســـال گذشـــته با 
حفظ ســـمت خود )مدیر توسعه و پیشرفت 
فوتبال کشـــور( به عنوان رئیـــس این کمیته 
معرفـــی شـــد و حـــالا ســـرمربی تیـــم ملی 
فوتبال کشـــورمان در کنار جلالی در کمیته 

فنی حضور خواهد داشـــت.
مجید جلالی در خصوص حضور قلعه  نویی 
در کمیته فنی به »ایران ورزشـــی« می گوید: 
»حدود 3 ماه پیش مســـئولیت کمیته فنی 
را برعهـــده گرفتـــم و حالا هم فدراســـیون 
اعضای جدید این کمیتـــه را معرفی می کند 

کـــه یکی از ایـــن اعضا ســـرمربی تیـــم ملی 
اســـت. کمیته فنـــی شـــاخصه های مربیان 
را در تمـــام ســـطوح مشـــخص و براســـاس 
آن مربیـــان را انتخـــاب می کنـــد، عـــلاوه بر 
ایـــن کمیتـــه فنی نقـــش نظارت بـــر تمامی 

تیم های ملـــی را نیز برعهـــده دارد.«
هـــر زمان صحبـــت از کمیته فنی می شـــود، 
جمله معـــروف علـــی پروین، پیشکســـوت 
فوتبـــال را به یاد می آوریـــم، که در خصوص 
ایـــن کمیته عنوان داشـــت کـــه کمیته فنی 
»کشـــک« اســـت. رئیس کمیته فنی در این 
خصوص بیـــان می کند: »امیـــدوارم که این 
گونه نباشـــد. مسئولیت اعضای کمیته فنی 
مشـــخص اســـت و اعضا براســـاس وظایفی 

که برعهـــده دارند، در ایـــن کمیته فعالیت 
می کنند.« مدیر توســـعه و پیشرفت فوتبال 
کشـــور در خصـــوص برنامه جامع ۱2 ســـاله 
برای فوتبال ایران می گویـــد: »این برنامه در 
حال نهایی شـــدن اســـت و ایـــن برنامه یک 
هفته بعـــد از تأیید رئیس فدراســـیون روی 
سایت فدراســـیون فوتبال بارگذاری خواهد 
شد. هدف ما این اســـت که نظرات جامعه 
فوتبـــال را بدانیم و اشـــکالات ایـــن برنامه را 
ترمیـــم کنیـــم. در این برنامـــه در حوزه های 
مختلـــف فوتبال از جمله آمـــوزش، جوانان 
و... برنامه ریـــزی شـــده اســـت و می توانـــد 

چراغ راه فوتبال مان باشـــد.«
جلالی در خصـــوص این برنامـــه می افزاید: 

3 بخـــش4 ســـاله  بـــه  را  ۱2ســـال  »ایـــن 
تقســـیم کردیم که بخش اول تغییر اســـت 
و بخش هـــای دیگـــر هـــم بـــه پیشـــرفت و 
موفقیـــت اختصـــاص دارد. عـــلاوه بـــر این 
برای هر کدام از این 4 ســـال برنامه یکساله 
داریـــم و ایـــن برنامه هـــا را اجـــرا خواهیـــم 
کرد. درخواســـت من از جامعـــه فوتبال این 
اســـت که در این مســـیر به ما کمک کنند. 
دغدغـــه اصلـــی مـــن در خصـــوص برنامـــه 
جامـــع فوتبـــال اجرا اســـت چـــرا کـــه ما در 
این مـــورد ضعف هایـــی داریم. البتـــه برای 
رفـــع این دغدغه هم راه هایـــی را پیش بینی 
کردیـــم تا در صورت تغییرات افراد مســـئول 
در فدراســـیون فوتبـــال، ایـــن برنامـــه اجرا 

شـــود.« رئیـــس کمیتـــه فنـــی فدراســـیون 
فوتبـــال همچنین در خصوص شـــرایط تیم 
ملـــی بیـــان می کنـــد: »تمرینات تیـــم ملی 
برنامه ریزی شـــده اســـت و این تمرینات در 
فیفادی هـــا به صورت منظـــم برگزار خواهد 

شـــد. در حال حاضر تـــلاش تمامی اعضای 
تیـــم ملی کســـب نتیجـــه در مرحله ســـوم 
مســـابقات انتخابـــی جـــام جهانـــی 2۰26 
اســـت. البته صلاح نیســـت تـــا در مورد تیم 

ملی صحبـــت کنیم.«

ســـومین جلســـه بررســـی چالش هـــای 
میزبانی ورزشـــگاه آزادی دیـــروز با حضور 
مســـئولان فدراســـیون فوتبال و تیم های 
اســـتقلال و پرســـپولیس برگـــزار شـــد. 
در ابتـــدای ایـــن جلســـه اعضا گزارشـــی 
از آخریـــن وضعیت بهســـازی ورزشـــگاه  
آزادی و راهکارهـــای لازم در ایـــن زمینـــه 
ارائه کردند. همچنیـــن در مورد الزامات 
مورد نیـــاز بـــرای تجهیز ورزشـــگاه آزادی 
 AFC و  مطابـــق اســـتانداردهای فیفـــا 
بحـــث و گفت وگـــو شـــد. مهـــدی تـــاج، 
رئیـــس فدراســـیون فوتبـــال در ابتدای 
این جلســـه در خصوص آخرین تحولات 

ورزشـــگاه آزادی گفـــت: »صندلی هـــای 
تماشاگران در ورزشـــگاه آزادی خریداری 
شـــده و بزودی در قســـمت های مختلف 
ســـکوها نصب خواهد شـــد. بخش های 
VIP، CIP و جایگاه خبرنگاران ورزشـــگاه 
آزادی باید بازســـازی شوند و این موضوع 
برای کنفدراســـیون فوتبال آســـیا بســـیار 
اهمیـــت دارد. مـــا باید هرچه ســـریع تر 
ایـــن بخش ها را مطابق دســـتورالعمل ها 
بازســـازی کنیم تا مشـــکلی برای میزبانی 
نداشـــته  بین المللـــی  رقابت هـــای  در 

» . شیم با
 رئیس فدراســـیون فوتبال در این جلسه 

پیشـــنهاد داد تـــا زمـــان آغاز مســـابقات 
ستادی متشکل از نمایندگان باشگاه ها، 
شـــرکت توســـعه تجهیـــز و فدراســـیون 
فوتبال تشـــکیل شـــود تا هـــر روز از روند 
آماده ســـازی ورزشـــگاه ها گزارشـــی تهیه 
شـــود. تاج تأکید کـــرد: »حضـــور در این 
جلســـات برای باشـــگاه ها الزامی اســـت 
تـــا در جریـــان جزئیـــات قـــرار بگیرند و 
دیگـــر خبری از مشـــکلات هم نباشـــد.« 
او افـــزود: »در ورزشـــگاه آزادی کارهـــای 
اصولـــی و منطقـــی انجام شـــده اســـت. 
CIP، VIP و جایـــگاه  بحـــث معمـــاری، 
خبرنـــگاران هم بایـــد تجهیز شـــود. نور 

اســـتادیوم اکنـــون کافـــی اســـت. قـــرار 
اســـت از 2 اســـکوربورد اســـتفاده شود. 
بجـــز قبلی، یـــک اســـکوربورد جدید هم 

کار گذاشـــته می شـــود.«
گفـــت:  فوتبـــال  فدراســـیون  رئیـــس   
»ممکـــن اســـت به هـــر دلیلی ورزشـــگاه 
آزادی بـــه بـــازی اول تیـــم ملـــی مقابـــل 
قرقیزســـتان نرسد. هرچند در این زمینه 
تمـــام تـــلاش خـــود را می کنیم  امـــا اگر 
نرســـید، باید برنامه ریـــزی جدیدی برای 
ورزشـــگاه های جایگزین داشـــته باشیم. 
اگـــر نتوانیـــم بازی هـــا را بموقـــع برگـــزار 
کنیـــم، 3۰۰ هـــزار دلار جریمه می شـــویم 

و حتـــی ممکـــن اســـت مانند بـــازی کره 
شـــمالی و ژاپن 3 بر صفر بازنده شویم.«
 او بیـــان داشـــت: »باید ورزشـــگاه تختی 
را هـــم جایگزین داشـــته باشـــیم. امروز 
ســـتادی را با حضور مســـئولان ســـازمان 
لیـــگ، فدراســـیون فوتبـــال، تیـــم ملی 
تشـــکیل  لیس  پرســـپو و  ل  اســـتقلا و 
می دهیـــم که اعضایش موظف هســـتند 
شـــنبه، یکشـــنبه و چهارشـــنبه هر هفته 
3 جلســـه مفصـــل داشـــته باشـــند. باید 
گـــزارش کار را بـــه مـــن، وزیـــر ورزش و 
مسئولان شـــرکت توســـعه و تجهیز ارائه 

» . هند بد

ئیـــس  ر یـــب  نا نبـــی  محمد ی  مهـــد
اول فدراســـیون فوتبـــال در حاشـــیه 
ســـومین جلســـه کارگـــروه نظـــارت بـــر 
تعمیر و مرمـــت ورزشـــگاه آزادی گفت: 
»کار دشـــواری پیـــش رو داریـــم. ضمن 
تشـــکر از مســـئولان شـــرکت تجهیـــز و 
اســـتادیوم آزادی امیدواریـــم ورزشـــگاه 
آزادی آمـــاده میزبانـــی دیـــدار تیم ملی 
ایران و قرقیزستان در ۱5 شهریور باشد 
 AFC امـــا موضوع اینجاســـت ناظـــران
یک هفته زودتر برای بازدید اســـتادیوم 
بررســـی و  را  مـــوارد  کلیـــه  و  می آینـــد 

راســـتی آزمایی خواهنـــد داشـــت.«
 او افـــزود: »البتـــه به فکر ایـــن موضوع 
هســـتیم اســـتادیوم جایگزیـــن را نیـــز 
انتخـــاب کنیـــم. تمـــام تلاش مـــا ابتدا 
تمرکـــز روی ورزشـــگاه آزادی اســـت و 
ســـپس گزینه دیگر را بررسی می کنیم. 
ی  ا بـــر یـــن  یگز جا ی  م ها یو د ســـتا ا

باشـــگاه ها پیش بینـــی شـــده اســـت. 
یکســـری تکالیـــف را خوشـــبختانه علی 
جوانـــان  و  ورزش  مدیـــرکل  جـــوادی 
اســـتان تهـــران در خصوص اســـتادیوم 

تختـــی خیلـــی خـــوب انجـــام دادند.«
 نبی تأکید کـــرد: »بخش هایی به عهده 
خـــود باشگاه هاســـت که به باشـــگاه ها 
تکلیـــف شـــد تـــا آنهـــا را انجـــام دهند. 
بایـــد مشـــارکت بیشـــتری  باشـــگاه ها 
داشـــته باشـــند. فدراســـیون فوتبال و 
ســـایر ارگان ها فقط در حال تسهیلگری 
ی  ن هـــا با میز ه ها  شـــگا با  . هســـتند
اصلـــی و وظایـــف ذاتی آنان محســـوب 
می شـــود.«  او در خصـــوص جلســـه بـــا 
مســـئولان ســـازمان نیروهـــای مســـلح 
در خصـــوص ســـربازی فوتبالیســـت ها 
بخصـــوص ملی پوشـــان گفـــت: »ایـــن 
یـــک دغدغـــه ای اســـت که ســـال ها در 
تیـــم ملـــی و باشـــگاه ها همـــراه داریم. 

جلســـه ای را دوشنبه هفته جاری با امیر 
فـــولادی خواهیـــم داشـــت و امیدواریم 
آنچـــه به صـــلاح ورزش کشـــور و فوتبال 
ملی هســـت، اتخـــاذ شـــود.«  مدیر تیم 
ملی فوتبـــال ایران در خصوص شـــایعه 
تضمین ســـرمربی تیم ملی بـــه علیرضا 
بیرانونـــد بـــرای تغییـــر باشـــگاه گفت: 
»اختلافـــی بین طرفین قرارداد هســـت 
کـــه در کمیتـــه تعیین وضعیـــت پرونده  
مفتـــوح و در حـــال رســـیدگی اســـت. 
تعامل باشـــگاه ها و اهالـــی ورزش با تیم 
ملـــی ضـــروری و اجتناب ناپذیر اســـت. 
ح  موضوعـــی در رســـانه ها هـــم مطـــر
شـــده بود که آقـــای قلعه نویـــی توصیه 
کرده پرونـــده مطروحه در کمیته تعیین 
وضعیت بـــه نفع آقـــای بیرانونـــد ختم 
شـــود. این کامـــلاً کـــذب اســـت. اصلاً 
ســـرمربی تیم ملی در این مسائل ورود 

و دخالـــت نمی کنـــد.«

هشدار جدی تاج درباره 

ورزشگاه آزادی

شاید در بازی های 
تیم ملی سه بر 
صفر بازنده شویم

تغییر قوانین نقل و انتقالات پس از اعتراض یکپارچه باشگاه ها

دنده عقب از یک قانون اشتباه
تمرکز ما روی ورزشگاه آزادی است

نبی: قلعه نویی وارد حواشی قرارداد بیرانوند نمی شود

ورزشـــی  معـــاون  بادامکـــی،  حســـین 
باشـــگاه پرســـپولیس در حاشـــیه نشست 
بررســـی چالش هـــای اســـتادیوم آزادی 
بـــرای میزبانـــی، اظهـــار داشـــت: »نـــکات 
خوبی در این جلســـه مطرح شـــد. بازدید 
میدانـــی هم از اســـتادیوم آزادی داشـــتیم 
که در حال حاضر مشـــکلات زیـــادی دارد. 
هرچند کار بســـیار مشکل اســـت. باشگاه 
پرســـپولیس هم نهایت تلاش خـــود را به 
کار می گیـــرد تـــا طبق یک همـــکاری خوب 
با فدراســـیون فوتبال و شـــرکت توســـعه، 
ان شـــاءالله ورزشـــگاه آزادی ســـریع تر بـــه 

لیگ نخبگان برسد و هواداران را کنار خود 
داشـــته باشـــیم.« او افزود: »در این جلسه 
وضعیـــت ورزشـــگاه تختی هم مطرح شـــد 
که باید بازی های لیـــگ را در آن آغاز کنیم. 
این ورزشگاه نیز مشـــکلات خاص خودش 
را دارد. بـــا تلاش هـــای صـــورت گرفته علی 
جـــوادی و همکارانش خیلی از مشـــکلات 
برطرف شـــده و سایر مشـــکلات نیز بزودی 
برطـــرف خواهد شـــد. امیدوارم بـــا تداوم 
برگـــزاری ایـــن جلســـات مشـــکلات هـــر 2 
اســـتادیوم برطرف شـــود تا پرسپولیس در 
شـــهر تهران میزبـــان رقبای خود باشـــد.«

بررسی آخرین وضعیت استادیوم پیر پایتخت  با حضور نمایندگان قرمز و آبی

ورزشگاه آزادی اسیر گرد و غبار بازسازی

عکس هایی 
از حضور 

مسئولان در 
ورزشگاه آزادی 

منتشر شد 
که در پشت 

این عکس ها 
حضور لودر، 

ماشین حمل 
سیمان و گرد 

و خاک در 
بخشی از این 
ورزشگاه دیده 

می شود

مراحـــل آمـــاده ســـازی، تعمیـــر و تجهیـــز 
ســـاس  برا ن  کشـــورما ل  و ا زشـــگاه  ور
اولویت هـــای AFC در حال انجام اســـت، 
ورزشـــگاهی که امسال میزبانی های مهمی 
همچـــون مرحلـــه ســـوم انتخابـــی جـــام 
جهانـــی 2۰26، لیگ نخبگان آســـیا و لیگ 
برتـــر را در پیـــش دارد و بایـــد بـــرای ایـــن 
میزبانی هـــا آمـــاده شـــود. زمـــان در بحث 
آماده سازی ورزشـــگاه آزادی اهمیت زیادی 
دارد چرا کـــه این ورزشـــگاه باید حدود 45 
روز دیگر آماده نخســـتین بازی تیم ملی در 
مرحله ســـوم انتخابی جام جهانی شـــود. 
ایـــن در حالی اســـت که لیـــگ برتر حدود 
25 روز دیگر آغاز می شـــود که البته راهکار 
مســـئولان بـــرای بازی هـــای آغازیـــن لیگ 
برتر ورزشـــگاه تختـــی اســـت؛ هرچند این 
ورزشـــگاه هم حـــال و روز خوشـــی ندارد.

گذشـــته  هفته هـــای  در  بیـــن  ایـــن  در   
صحبت هـــای زیادی در خصوص شـــرایط 
نامســـاعد آزادی مطـــرح شـــد و درســـت 
رســـانه ها  از  برخـــی  مقطـــع  همـــان  در 
عکس هایـــی از آخریـــن تغییـــر و تحولات 

این ورزشـــگاه کهنـــه کار منتشـــر کردند که 
ایـــن تصاویـــر نشـــان مـــی داد کار تعمیر و 
بازســـازی آزادی قطعاً زمانبـــر خواهد بود. 
در ایـــن شـــرایط دیروز ســـومین جلســـه 
بررســـی چالش های میزبانی این ورزشگاه 
برگزار شـــد و در حاشـــیه این جلســـه، در 
حالـــی عکس هایـــی از حضور مســـئولان 
ورزش کشـــورمان و نماینـــدگان تیم هـــای 
استقلال و پرســـپولیس در ورزشگاه آزادی 
منتشـــر شـــد که در پشـــت ایـــن عکس ها 
حضور لودر، ماشـــین حمل سیمان و گرد 
و خـــاک در بخشـــی از این ورزشـــگاه دیده 
می شـــود که این موضوع نگرانی هواداران 

فوتبـــال را دوچنـــدان کرد.
 کار تعمیر سکوهای ورزشگاه آزادی از فصل 
گذشته آغاز شـــد و این موضوع باعث شد 
تا این ورزشـــگاه شـــاهد محدودیت حضور 
هواداران تیم های اســـتقلال و پرسپولیس 
در بازی های خانگی باشـــد. لیـــگ برتر ۱2 
خردادماه بـــه پایان رســـید و در آن مقطع 
مســـئولان مربوطه می توانستند کار تعمیر 
و بازســـازی را با ســـرعت آغاز کنند تا امروز 
با تهدید از دســـت رفتـــن میزبانی مواجه 
نشـــوند. موضوعی که بـــه آن اهمیت داده 
نشـــد تـــا کار به برگـــزاری جلســـات پی در 

پی و اما و اگرهای بســـیار کشـــیده شود.

محمد محمدی سدهی
خبر نگار

فعلاً در مورد تیم ملی صحبت نمی کنیم

 جلالی: امیدوارم کمیته فنی »کشک« نباشد


